
Zápis                                                                                                                                             

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z. s. 11. října 2016 v zasedací 

místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

Přítomní členové rady:  Vladimír Buchta, Zdeněk Kadlec, Ing. Julius Štaud, Mgr. Iva 

Kumhálová, Pavel Čížek,  

Omluveni: Mgr. Marta Bauerová, Jaroslav Drozdek                                                                                                  

Neomluveni: 0                                                                                                                                             

Ostatní přítomní: Ing. Petr Kovář, Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS., Stanislava Vaněčková                    

                                                                                                                                                                       

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:30 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit program jednání uvedený na písemné pozvánce, kterou členové Rady v minulém 

týdnu obdrželi. 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady  
2. Informace o aktivitách MAS od posledního jednání Rady  
3. Stav žádosti na podporu strategie „SCLLD“ MAS Svitava a návrh úpravy 

jednotlivých programových rámců včetně úpravy finančního plánu 
4. Financování provozu kanceláře MAS, příprava rozpočtu na rok 2017  
5. Dotační podpora z Pardubického kraje (POV) na rok 2017  
6. Informace o MAP, animační aktivity v oblasti školství  
7. Členské záležitosti (členské příspěvky MAS, zrušení členství)  
8. Různé (schválení jednacího řádu Kontrolní komise) 
9. Návrhy na schválení 
 

Ad 1) Kontrolu usnesení z poslední schůze Rady, konané 28. 4. 2016 provedl předseda spolku 

Vladimír Buchta. Všechny úkoly plynoucí z jednotlivých usnesení byly splněny.                                                                   

USNESENÍ: 

1. Rada MAS bere na vědomí kontrolu usnesení z poslední schůze Rady 28. 4. 2016. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 2) Předseda předává slovo p. Škodovi, aby přednesl informace o aktivitách MAS od 

poslední Rady. Manažeři MAS se v průběhu roku zúčastnili několika seminářů a workshopů 

tematicky zaměřených na problematiku operačních programů IROP, PRV a ZAM. Na těchto 

vzdělávacích akcích byli seznámeni s aktuálními pravidly pro daná opatření, s postupem 

vyhlašování výzev, tvorbou preferenčních kritérií, se zpracováním interních směrnic a dalšími 

administrativními postupy, včetně možnosti konzultovat projektové záměry. MAS Svitava se 

podílela na organizaci kulturních akcí v regionu, kde prezentovala svoji činnost (Den IZS, 

Svitavy, Slavnosti burčáku, Vendolí).  Předseda MAS se v červnu zúčastnil dvoudenní akce 

LEADERFEST v Karlově Studánce. Na této akci probíhala řada workshopů, diskuzí a také 

individuálních setkání nad aktuálními tématy a problémy, které místní akční skupiny řešily 



v návaznosti na tvorbu svých strategií komunitně vedeného místního rozvoje pro období 

2014–2020. Řešil se také rozvoj regionálního školství a místní akční plány vzdělávání, inovace 

na venkově, Strategie Česko 2030 a zapojení MAS, lesnictví a chráněná území a mnoho 

dalších. Předseda MAS také inicioval setkání s MAS Českomoravské pomezí o. p. s., se kterou 

by chtěla naše MAS v budoucnu spolupracovat. Manažer Škoda na závěr informoval 

přítomné o plánovaných o nejbližších plánovaných vzdělávacích akcích pro MAS. 

USNESENÍ: 

2. Rada MAS bere na vědomí informace o aktivitách MAS od poslední schůze Rady. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 3) Manažer Škoda informoval přítomné o stavu žádosti strategie CLLD, která byla podána 

29. 3. 2016. Strategie prošla 1. fází hodnocení, kde plnila podmínky přijatelnosti a formálních 

náležitostí „FN+P“. Hodnotící posudek  FN + P MAS obdržela 7. 7. 2016, dle lhůt uvedených 

v MPIN měl být posudek zaslán nejpozději do 24. 5. 2016 (31 pracovních dní zpoždění). 

Připomínky MAS vypořádala do 5 pracovních dnů. 26. 7. 2016 postoupila strategie do druhé 

fáze k věcnému hodnocení k jednotlivým ŘO. V současné době MAS obdržela neoficiální 

věcné hodnocení z IROP a OP ZAM a začala vypořádávat připomínky. Oficiální termín pro 

zaslání věcného hodnocení byl 4. 10. 2016. Na MZe bude zaslán dopis s dotazem na stav 

hodnocení programového rámce PRV. Po zaslání oficiálního věcného hodnocení ze všech OP 

je stanovena lhůta 20 pracovních dnů na odstranění nedostatků. 

Manažer sděluje přítomným informaci, že v průběhu roku došlo k úpravám programových 

rámců a některá opatření musela být z důvodu odstoupení některých žadatelů od svých 

původních záměrů změněna či zrušena. Nyní hovoří o jednotlivých opatřeních. 

 

IROP 1 – Bezpečná doprava – navýšena alokace pro první výzvu  

IROP 2 – Bezpečnost v území MAS – v jednání projekt na podporu hasičské zbrojnice, žádost 

podána ve výzvě pro individuální projekty, v případě, že by projekt nebyl vybrán žadatel by 

zkusil pořádat přes MAS  

IROP 3 – Kvalita služeb v sociální oblasti – odstoupili 2 žadatelé s projektovými záměry, 

zůstává v jednání podpora komunitního centra, v případě, že žadatel neprojeví zájem svůj 

záměr realizovat přes MAS, budu toto opatření zrušeno 

IROP 4 – Sociální podnikání – z důvodu odstoupení žadatelů od projektových záměrů bylo 

opatření zrušeno 

IROP 5 – Podpora vzdělávání – posílena alokace na podporu vybraných projektových záměrů 

základních škol, které byly získány při tvorbě strategického rámce MAP, v jednání jsou také 

projektové záměry střední školy, která čeká na vyjádření zřizovatele (Pardubický kraj) a 

zapracování projektů do Krajského akčního plánu „KAP“.  

 

PRV – U fiche 1 a 4 alokační prostředky, které byly navrženy pro zazávazkování v roce 2017 

byly přesunuty do roku 2018 z důvodu posunutí očekávaného vyhlášení první výzvy MAS, 

v opatření Fiche 7 – Potravinové řetězce a místní trhy byla alokace pro zazávazkování 

přesunuta do roku 2019, pro tuto fichi se připravuje revize pravidel a MAS bylo doporučeno, 

aby tato opatření nevyhlašovala v prvních výzvách v roce 2017.  



ZAM – Byly upraveny roční alokační prostředky ve všech opatřeních, navýšena alokace u 

Opatření ZAM 1 – Komunitní a sociální služby a snížena alokace u opatření ZAM 2 – Sociální 

podnikání. 

 

Radním byl přeložen návrh provedených úprav programových rámců, včetně úpravy 

finančního plánu, který je přílohou zápisu. 

 

Diskutovanou části jednání bylo naplnění milníku v roce 2018 u IROP, a které projekty 

podpořit v první výzvě MAS. Radní preferovali v první výzvě upřednostnit projekty zaměřené 

na bezpečnost dopravy, podporu vzdělávání a jeden finančně méně náročný projekt 

v opatření Bezpečnost v území MAS. 

 

Radním byl také prezentován dokument, zobrazující stav schválení strategií CLLD ve 

vybraných zemí EU. Kromě Slovenska a České republiky jsou strategie zahraničních MAS 

schváleny. 

USNESENÍ: 

3. Rada MAS bere na vědomí informace ohledně stavu strategie „SCLLD“ a projednala návrh 
úprav programových rámců a úpravu finančního plánu jednotlivých opatření. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 4) Manažer Škoda podal informaci o financování provozu kanceláře. MAS podala u MMR 

žádost na provozní výdaje kanceláře MAS. Žádost obsahuje 3 dílčí etapy, v první etapě budou 

nárokovány výdaje za rok 2015 a 2016, v dalších dvou za roky 2017 a 2018. Dotace bude 

poskytnuta ve výši 95 % z celkových způsobilých výdajů. Přítomní byli informování o 

jednotlivých položkách rozpočtu žádosti na provozní výdaje MAS. Žádost byla schválena 22. 

9. 2016, nyní lze předkládat na CRR účetní doklady k ověření způsobilosti. Pokud MAS obdrží 

ze všech operačních programů posudek věcného hodnocení s kladným výsledkem (Ano, či 

Ano s výhradou), obdrží po zasedání Velké komise Rozhodnutí o poskytnutí dotace a 

následně může žádat o proplacení výdajů za 1 etapu (2015, 2016). V současné době je 

financování provozu kanceláře zajištěno revolvingovým úvěrem a provozní dotací Programu 

obnovy venkova. Manažer MAS předložil Radě k projednání návrh rozpočtu na rok 2017. 

Rozpočet byl sestaven jako vyrovnaný a jednotlivé položky rozpočtu byly manažerem 

okomentovány. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu. 

USNESENÍ: 

4. Rada a Výbor MAS bere na vědomí informaci o financování provozu kanceláře MAS a 
schvaluje předložený návrh rozpočtu na rok 2017.  
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 5) Manažer Škoda sděluje, že v září byla na Pardubický kraj zaslána žádost o poskytnutí 

dotace z Programu obnovy venkova. Předmětem projektu je financování nezpůsobilých 

výdajů, které nebude možné hradit z prostředků MMR, dále úhrada 5% podílu určeného ke 



spolufinancování provozní dotace od MMR a část na společné aktivity MAS v Pardubickém 

kraji. Celkové výdaje projektu činní 200 tis. Kč s dotační podporou ve výši 70%. 

USNESENÍ: 

5. Rada a Výbor MAS bere na vědomí podání žádosti o dotaci z Programu obnovy venkova 
Pardubické kraje. Celkové náklady projektu činní 200 tis. Kč s dotační podporou ve výši 70 
%.  
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 6) Manažerka Vaněčková podala informaci o projektu MAP. V současné době byl 

zpracován strategický rámec MAP, který obsahuje projektové záměry školských zařízení 

v území MAS. Soulad projektových záměrů škol se strategickým rámcem MAP je hlavní 

podmínkou pro získání dotační podpory z IROP. Strategický rámec MAP, který byl projednán 

a schválen Řídím výborem MAP, byl následně zaslán na MŠMT.  Manažerka vykonává také 

v souladu s plněním strategie CLLD animační aktivity pro školy, zejména konzultace a 

administrativní práce související s výběrem a podáním žádosti na šablony. 

USNESENÍ: 

6. Rada MAS bere na vědomí informace o projektu MAP a animačních aktivitách v oblasti 
školství. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 7) Ke dni 5. 10. 2016 bylo ukončeno členství v našem spolku panu Františkovi Švábovi 

z důvodu neplnění členských povinností (neuhrazené členské příspěvky, neúčast na jednání 

MAS). Zmíněný člen byl několikrát písemně i telefonicky urgován. 

USNESENÍ: 

7. Rada a Výbor MAS bere na vědomí ukončení členství pana Františka Švába z důvodu 
neplnění členských povinností a to ke dni 5. 10. 2016 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 8) Kontrolní komise, která se sešla 25. 5. 2016 a své jednání projednala návrh jednacího 

řádu a doporučila ho ke schválení Radě. Na dnešním jednání byl přítomným jednací řád 

představen a následně byl projednán a schválen.  

USNESENÍ: 

8. Rada MAS schvaluje Jednací řád Kontrolní komise spolku Místní akční skupiny Svitava z. s.  
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Předseda ukončil jednání Rady v 15:00 hodin. 

 

 



Přílohy zápisu: 

Návrh úpravy finančního plánu programových rámců IROP, PRV, ZAM 

Rozpočet na rok 2017 

 

 

Zapsal: Petr Škoda, DiS., 12. 10. 2016 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 14. 10. 2016        

 


